

Information package for the new initiatives at the Institute of Music, UCSI University, Malaysia 马来西亚思特雅大学(UCSI University)音乐学院新计划资料

Winds, Brass, Percussion and Chinese Music Instruments Initiatives

木管、铜管、打击乐 及中国传统乐器计划



The initiative is designed with goals and objectives that emphasize cultural preservation, intercultural awareness, musical diversity, and academic excellence.

该倡议旨在实现一系列的目标,重点包括文化保护、跨文化意识、音乐多样性以及学术卓越。



UCSI University seeks to enrich its **current** curriculum by **incorporating** instrument studies in winds, brass, percussion, and traditional Chinese musical instruments. This initiative aims to enhance students' cultural competency, promote unity within Malaysia's multicultural society, and expand the horizons of music education.

思特雅大学(UCSI University)通过将管乐(木管及铜管)、打击乐以及中国传统乐器课融入**现有教学体系**,旨在提升学生的文化素养,促进马来西亚多元文化社会的团结,并拓宽音乐教育的视野



WOODWINDS 木管乐器

Flute 长笛

Clarinet 黑管

Oboe 双簧管

Bassoon 巴松管

Saxophone 萨克斯管

BRASS 铜管乐器

Trumpet 小号

Horn 圆号

Trombone 长号

Euphonium 上低音号

Tuba 大号

PERCUSSION 打击乐器

Including the instruments below 包含以下的乐器

- Snare Drum 小鼓
- Bass Drum 大鼓
- Timpani 定音鼓
- Marimba 马林巴琴
- Xylophone 木琴
- Vibraphone 电颤琴



CHINESE MUSIC INSTRUMENTS 中国传统乐器

Guzheng 古筝

Pipa 琵琶

Erhu 二胡

Sheng 笙

Yangqin 扬琴

Dizi 笛子



The instruments mentioned above are offered as the major and minor instrument study in our current programs:

上述乐器已纳入我们当前课程的主修及副修乐器学习,包括:

Foundation in Music & Diploma in Music Performance – All instruments

音乐基础课程与音乐表演文凭课程 - 全部乐器

• Bachelor of Classical Music (Hons.) – All instruments

古典音乐学士(荣誉)学位-全部乐器

 Bachelor of Contemporary Music (Hons.) – ONLY saxophone, trumpet, trombone, and contemporary drums

现代音乐学士(荣誉)学位-仅限萨克斯管、小号、长号和现代鼓



AUDITION REQUIREMENT

FOUNDATION/DIPLOMA/DEGREE

- Performance Audition (Auditions are conducted at least 1 month before the start of the semester)
- Duration: 10 15 minutes
- Memorization is strongly encouraged for scholarship application
- 3 pieces of contrasting styles (e.g. Baroque, Classical, Romantic or Modern)
 - For Chinese music instruments: 2 pieces of contrasting styles **from memory**.

Notes:

- For repertoires with piano parts, an accompanist is needed. A request for accompanist from the Institute can be
 made and a fee will be charged.
- For the wind instruments area, we are currently offering the following instruments: flute, clarinet, saxophone, trumpet, trombone, euphonium and tuba. For other wind instruments, please contact the Institute for information.
- For the Chinese music instruments area, we are currently offering the following instruments: dizi(笛子), erhu(二胡), guzheng(古筝), pipa(琵琶), sheng(笙)and yangqin(扬琴). For other Chinese music instruments, please contact the Institute for information.



面试要求

基础课程/文凭课程/学士学位

- 演奏面试(面试时间至少在学期开始前1个月进行)
- 时长:10-15分钟
- 申请奖学金者强烈建议背谱演奏。
- 演奏3首风格对比的乐曲(例如:巴洛克、古典、浪漫或现代)。
 - 中国传统乐器:演奏2首风格对比的曲目,需背谱演奏。

注意事项:

- 需要钢琴伴奏的曲目需配备钢琴伴奏,可向学院申请伴奏服务,相关费用需自行承担。
- 管乐部目前提供以下乐器学习:长笛、单簧管、萨克斯管、小号、长号、次中音号及大号。如需了解其他管乐器,请联系学院咨询。
- 中国传统乐器部目前提供以下乐器学习:笛子、二胡、古筝、琵琶、笙和扬琴。如需了解其他中国传统乐器,请联系学院咨询。



Promotional Materials 宣传:

http://xhslink.com/a/XowRn3YO48a3

https://www.instagram.com/p/DDWaJQjvTjQ/